

NordArt 2015

www.nordart.de



Platisza Abshar

Indonesien/Indonesia

Abshar Platisza wurde im Jahr 1992 in Bandung (Indonesien) geboren. Seit 2011 studiert er mit Schwerpunkt Druckgrafik an der Fakultät der Schönen Künste des Instituts Teknologi Bandung (ITB). Er hat seine Arbeit bisher weitgehend in Indonesien und Singapur ausgestellt. Er war Finalist des Wettbewerbs für junge Künstler SPOT ART 2013 und 2014 in Singapur und Teilnehmer der Messe für zeitgenössische Kunst ART JOG 2014 in Yogyakarta (Thema der Messe "Hinterlassenschaften der Macht"). Er wurde mit dem prestigeträchtigen Preis "Panorama Indonesia Finalist Award" der Nationalgalerie Indonesiens ausgezeichnet.
www.riseart.com/user/absharplatisza

Abshar Platisza was born in Bandung (Indonesia) in 1992. Since 2011, he studies at the Faculty of Fine Arts at the Institut Teknologi Bandung (ITB) with a major in Printmaking. He has shown his work extensively in Indonesia and Singapore. He was a finalist from the competition for young artists SPOT ART 2013 and 2014 in Singapore and participated in the contemporary art fair ART JOG 2014 in Yogyakarta (theme of the fair "Legacies of Power"). He is also the recipient of the prestigious Panorama Indonesia Finalist Award from the Galeri Nasional, Indonesia.
www.riseart.com/user/absharplatisza



Memorandum masa I–IV, 2013, Kohle auf Papier, 5-teilige Serie, je 42 x 59,4 cm
Memorandum masa I–IV, 2013, charcoal on paper, 5 part series, each 42 x 59,4 cm